
Retsudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 1. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 231
Vil regeringen indføre en maksimalgrænse for, hvor mange kontanter (alene
kontantbeløb, men ikke brug af f.eks. betalingskort m.v.), man kan anvende
på liveodds, med henblik på at begrænse eventuel hvidvask begået af organi-
serede bander?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Kofod Poulsen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod.Poulsen@ft.dk og
til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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Offentligt


